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ZÁPIS 

ZE 7. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BRAŠKOV, 

konaného dne 21. prosince 2015 od 17,00 hodin na OÚ Braškov 

 

 

Program:  
1) Zahájení 

2) Kontrola plnění usnesení 6. zasedání ZO 

3) Změna č. 5 rozpočtu obce na rok 2015 

4)   Návrh rozpočtu obce na rok 2016 a rozpočtový výhled na r. 2017-2019 

5) Různé: 

a) Výběr zhotovitele a smlouva na TDI na akci: „Revitalizace rybníku Braškov“ 

b) Výběr zhotovitele na akci: „Rekonstrukce oplocení sportovního areálu J. Valeše“ 

c) Výběr zhotovitele na údržbu veř. zeleně na rok 2016-2018 

d) Smlouva o výpůjčce sportovního areálu J. Valeše 

e) Darovací smlouva od spol. s r.o. Stavimat 

f) Komunikace U Hřiště ocenění a přijetí do majetku 

g) Protihlukový val u komunikace R6 

h) Pořízení el. časomíry  na fotbalové hřiště 

6) Diskuse 

7) Usnesení a závěr 

 

Starosta navrhl doplnění a úpravu zveřejněného programu, a to v bodě 5) Různé: 

 

Vypustit bod 5)- b) „Výběr zhotovitele na akci: Rekonstrukce oplocení sportovního areálu J. 

Valeše“ – z důvodu probíhajícího a dosud neukončeného výběrového řízení 

 

Doplnění dalších bodů: 
i) Schválení žádostí a veřejnoprávních smluv pro TJ Sokol Braškov a pro SDH Braškov 

j) Návrh na vyřazení drobného majetku a odpisový plán na rok 2016 

k) Revokace usnesení u darovací smlouvy s PKB a.s. 

l) Žádost o dotaci na zvýšení kvality osvětlení průjezdních úseků silnice I. – III. třídy 

m) Neplatnost vyhlášky č. 2/2015, o poplatku za komunální odpad 

n) Bezúplatný převod nepotřebného majetku od GŘ HZS ČR 

o) Smlouva o neinvestiční dotaci se Stč. krajem na výdaje jednotky SDH v roce 2015 

 

Další návrhy na změnu či doplnění programu nebyly vzneseny.   

  

 

K bodu 1) ZAHÁJENÍ 
Zasedání zahájil a řídil starosta ing. Vladimír Dráb. Konstatoval, že v době zahájení je 

přítomno 12 členů zastupitelstva – ke konci zasedání se dostavil P. Horník, omluveni: ing. K. 

Dolejšová a  ing. M. Vostrá. 

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně  svoláno, návrh programu byl odsouhlasen 

radou obce a zveřejněn na úřední desce. Přečetl návrh programu a požádal zastupitele o úpravu a 

doplnění programu o shora uvedené body, k nimž zastupitelé dodatečně obdrželi podklady 

elektronickou poštou. 

Další návrhy nebyly vzneseny a starosta požádal o hlasování k přednesenému a doplněnému  

návrhu programu. Program byl odsouhlasen všemi hlasy. Starosta konstatoval, že se zasedání bude 

řídit schváleným programem. 

Všechny zaslané písemné podklady a smlouvy jsou přílohou originálu tohoto zápisu 

Za ověřovatele zápisu z dnešního jednání byli určeni: T. Votava a J. Peták.  

Do návrhové komise byli jednomyslně zvoleni: předsedkyně ing. M. Randáková, členové  

Ing. Doksanský a B.  Bečka.  
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K bodu 2) KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ 6. ZASEDÁNÍ 
Zprávu o kontrole usnesení zastupitelé obdrželi a byla otištěna v B. novinách.  

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí, abychom vzali uvedenou informaci na vědomí? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: vzato na vědomí,  jednomyslně 

 

 

K bodu 3) ZMĚNA Č. 5 ROZPOČTU OBCE PRO R. 2015 
Návrh změny č. 5 zastupitelé obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s návrhem 5. změny rozpočtu obce na rok 2015? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 4) NÁVRH ROZPOČTU NA R. 2016 A ROZPOČTOVÉHO VÝHLEDU  

NA ROK 2017-2019 
Starosta uvedl, že všechny návrhy zastupitelé obdrželi. Návrh rozpočtu byl zveřejněn 

na úřední desce i elektronické a v prosincových Braškovských novinách.  

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s návrhem rozpočtu obce na rok 2016 s příjmy ve výši 16.153.000,-- Kč a výdaji ve 

výši 12.175.000.—Kč a s návrhem rozpočtovoho výhledu na r. 2017-2019?  

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 5) RŮZNÉ 

 

a) Výběr zhotovitele a smlouva na TDI na akci „Revitalizace rybníku Braškov“ 
Starosta uvedl, že návrhy obou smluv zastupitelé obdrželi.  

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s výběrem zhotovitele a uzavřením smlouvy o dílo s TRANSPORTSERVICES s.r.o. 

za 984.557,64 Kč vč. DPH a smlouvy na TDI s ing. Janem Rysem za 24.200,-- Kč vč. DPH ? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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b) Výběr zhotovitele na údržbu veř. zeleně na rok 2016-2018 
Starosta požádal zastupitele o dotazy či připomínky k výběru zhotovitele a návrhu 

smlouvy, kterou obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením smlouvy na údržbu veřejné zeleně pro r. 2016-2018 za cenu 352.465,-- 

Kč/rok s Bc. Janem Novotným?  

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

c) Smlouva o výpůjčce sportovního areálu J. Valeše 
Smlouvy o výpůjčce sportovního areálu odsouhlasenou na schůzi rady zastupitelé obdrželi. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením smlouvy na výpůjčku sportovního areálu J. Valeše s TJ Sokol Braškov 

do 31.12.2022?  

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

d) Darovací smlouva od spol. s r.o. Stavimat 
Darovací smlouvu o poskytnutí finančního daru ve výši 5.000,-- Kč od spol. s r.o. Stavimat 

zastupitelé obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s přijetím finančního daru a uzavřením darovací smlouvy se spol. s r.o. Stavimat ve 

výši 5.000,-- Kč? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

e) Komunikace U Hřiště ocenění a přijetí do majetku 
Ocenění majetku reprodukční pořizovací cenou, kterou projednala rada obce zastupitelé 

obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s oceněním pozemků, komunikace a veř. osvětlení v lokalitě U Hřiště a se zařazením 

do majetku obce v navržené reprodukční pořizovací ceně?  

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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f) Protihlukový val u komunikace R6 
Starosta uvedl:, že je přítomen pan arch. Manina s návrhem, který okomentuje. Dále uvedl, že 

na začátku všeho musí být nějaká vize, jak by měl val v krajině, v katastru obce vypadat, pak 

bude následovat změna územního plánu. Se změnou územního plánu bychom chtěli začít 

příští rok. Když to projde, pak bude následovat jednání s vlastníky půdy, kteří zjistí, že 

realizace tohoto valu bude pro ně finančně výhodnější, než pěstovat plodiny. Dále bude 

následovat vysoutěžení nějaké realizace, nějaké dotace. Nyní jsme tu od toho, abychom si 

odsouhlasili zhruba vizi toho, jak by to mělo vypadat a odkud kam to má vést. Dnes se mohou 

všichni podívat na obrázky a modely, které připravil pan Manina a bude je komentovat. 

Arch. Manina uvedl: idea byla oddělit katastr Braškova od dálnice a zabránit valem šíření 

hluku, aby nešel ani na Valdek ani do Braškova. Vymýšlel jsem tvar valu, aby byl svým 

způsobem originální, vychází z nějakého reliéfu krajiny, kterou máme ve středních 

Čechách. Jsou to jemné vlnky, které by se pohybovaly v oblasti od mostu, který vede od 

Valdeku na Dobrou a potom k lesíku, který vysázelo ŘSD  a další by pokračoval od mostu 

při příjezdu do Braškova směrem na konec katastru, a tím pádem by byl Braškov i Valdek 

odstíněn od hluku. Můžete se podívat na model, který jsem přinesl. Je to nenáročná věc, 

která jakoby v krajině probíhala. Potom je tu i návrh na osázení rostlinami pokryvnými a 

bezúdržbovými, které by zamezili náletům s minimální údržbou. Uprostřed valu, jak tam 

proti sobě jsou posunuty vlnky, by byla stezka vysypaná štěrkem, kudy by se dalo chodit a 

propojovalo by se to – nemusí, ale dalo by se. Dále jsem uvažoval o sochách, které by tím 

valem jakoby prolétávali, je to taková stylizace pohybu, který k té dálnici patří. Socha je 

vymyšlena jednak z pohledu toho řidiče, a jednak i z pohledu toho, který by event. využíval 

tu stezku a mohl by vnímat jako otevřenou galerii v přírodě, přístupnou jako přírodní 

amfiteátr pro občany Braškova. Socha samotná jakoby znázorňuje komunikaci, která je 

dálnici vlastní, je vlastně vybraný takový pohyb, protože se tam bude opakovat, kterého by 

si řidiči dokázali v té rychlosti všimnout. Socha v krajině by měla být, a pokud máme tu 

možnost vymyslet něco od začátku, ovlivnit tu krajinu, je to velká šance jak zkultivovat 

prostor. Na půdorysné situaci jsou vyznačeny barevně ty oblasti, kterých by se val týkal a 

fotky modelu. Je okótovaný jeden segment valu, který by byl 20 metrů široký, výška 5 až 7 

m a délka segmentu 140 m – celkem by se vešlo 10 segmentů na vzdálenost směr V. Dobrá 

a lesík. Sochy by byly umístěny těsně nad tou vegetací, jakoby letěly. Je to poměrně dost 

domyšlené, jsme teprve na začátku, když jsem to dostal za úkol, musel jsem dovést a 

domyslet až do těch modelů a tvarů, které předkládám, náročné vzhledem k sounáležitosti s 

okolím. Výhledově je součástí tohoto projektu pěší a cyklistická lávka přes dálnici. Jsem 

z Kladna, a když jsme chodili směrem na Poteplí nebo dál, tak jsme tudy chodili, než 

postavili dálnici. 

Ing. Kolrusz: stáli bychom samozřejmě nejen o tu lávku, ale kdyby to mohlo částečně 

nahradit i ekomost, protože zvěř přebíhá a umírá na dálnici, nemůže migrovat. Jsou spory o 

tom, při jaké šířce by se zvěř na to vydala. Lávka navazuje na stezku z Horky na Braškov. 

Ještě k cestičce mezi 2 valy, my máme zkušenosti, že OPK a Státní fond životního 

prostředí nepovolují v krajině štěrkové, ale jen zatravněné cesty, ty udržujeme sekáním, 

techniku na to máme a stačila by 1,5 m široká.  

Starosta: smutná zpráva je, že to bude za hodně dlouho, protože bude chvíli trvat, než 

dojde k dohodě s vlastníky půdy a s někým, kdo to zaplatí a dobrá zpráva je, že bez tohoto 

kroku, který se tu teď odehrává, nikdy. 

Další dotazy nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s tím, abychom se zabývali realizací této studie protihlukového valu  a součástí úz. 

plánu na Braškově?  

Pro: 11 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 hlas (Sochna) 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno 
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g) Pořízení el. časomíry  na fotbalové hřiště 
Cenovou nabídku na pořízení světelné časomíry v hodnotě 77 tis. Kč na stadion J. Valeše 

zastupitelé obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s pořízením časomíry podle uvedené nabídky na fotbalové hřiště? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

h) Schválení žádostí a veřejnoprávních smluv pro TJ Sokol Braškov a pro SDH Braškov 
Návrhy smluv zastupitelé obdrželi vč. žádostí TJ Sokol Braškov a SDH Braškov..Jedná se o 

dotace na provoz hřiště, víceúčelového kurtu a výdaje mladých fotbalistů a mladých hasičů. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí  s uzavřením veřejnoprávních smluv č. 1 - 4 o poskytnutí dotace na celoroční 

činnost dle předložených žádostí a návrhů smluv s TJ Sokol Braškov a SDH Braškov? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

i) Návrh na vyřazení drobného majetku a odpisový plán na rok 2016 
Oba podklady odpisový plán a seznam drobného majetku na vyřazení zastupitelé 

obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s odpisovým plánem na rok 2016 a návrhem na vyřazení drobného majetku dle 

seznamu v pořizovací ceně 75.837,50 Kč? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

j) Revokace usnesení u darovací smlouvy s PKB a.s. 
Revokace usnesení se týká bodu b) 2/ usnesení ze 6. zasedání ZO dne 30.9.2015 a 

souhlasu s přijetím sponzorského daru od PKB a.s. ve výši 1 mil. Kč na kofinancování 

kulturních, společenských, ekologických a podobných potřeb. Dojde pouze ke změně 

textu,  jinak výše daru platí. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s revokací bodu b-2) usnesení 6. zasedání ze dne 30.9.2015? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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k) Žádost o dotaci na zvýšení kvality osvětlení průjezdního úseku silnice I. – III. třídy 
Základní informaci k pilotnímu projektu Ministerstva dopravy ČR, týkajícího se výměny 

svítidel zastupitelé obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí se zapojením obce do pilotního projektu „Zvýšení kvality osvětlení průjezdního 

úseku silnice I. A III. třídy? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

l) Neplatnost vyhlášky č. 2/2015, o poplatku za komunální odpad 
Po kontrole min. vnitra navrhuje prohlásit vyhlášku č. 2/2015, která byla schválena na 6. 

zasedání ZO za neplatnou, protože je v rozporu se zákonem. Vyhláška byla vyvěšena na 

úřední desce a před nabytím právní moci byla stažena z vývěsky – nenabyla tudíž právní 

moci ani účinnosti. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s prohlášením neplatnosti vyhlášky č. 2/2015? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

m) Bezúplatný převod nepotřebného majetku od GŘ HZS ČR 
Smlouvu ze dne 27.1.2015, která umožňuje hospodařit s majetkem podle seznamu, 

zastupitelé obdrželi.  Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s bezúplatným převodem majetku dle předložené smlouvy? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

n) Smlouva o neinvestiční dotaci se Stč. krajem na výdaje jednotky SDH v roce 2015 
Návrh smlouvy se Stč. krajem zastupitelé jste obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly 

vzneseny.. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením smlouvy o dotaci se Stč. krajem na výdaje JSDH v roce 2015 ve 

výši 63.085,-- Kč? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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K bodu 6) DISKUSE 

V diskusi se přihlásili o slovo: 

J. Poštolková: dotaz, jestli návrh objízdných tras, jak napsal ing. Kolrusz, počítá od r. 2016  i 

s firmami z Braškova? Všichni se snaží vyčlenit kamionovou dopravu např. Pletený Újezd, Malé 

Přítočno, Beroun i Praha, tak aby nám pak tady nezůstalo, jezdí nám přímo pod okny. 

Odpověď ing. Kolrusz: objízdné trasy se týkají kamionů přes Braškov,  kromě vnitřního 

zásobování to je bohužel Stavimat a Veseta, ostatní tranzitní doprava by tu ale vůbec jezdit neměla.  

J. Poštolková: když se bude dělat protihlukový val, nebyly by peníze na zlepšení ovzduší na 

druhou stranu od mostu, kde je jen protihluková stěna. 

Odpověď starosty: tam bude také protihlukový val, stejně jako v celém katastru obce plus na 

katastru obce Velká Dobrá, kde  budou osázeny pokryvné keře. 

J. Peták, st.: dotaz na pana architekta v jaké délce bude val probíhat, původně byla informace 

pouze od Horky směrem na Dobrou, jestli je to i směrem k Toskánce? 

Odpověď starosty: tu informaci jsem nikomu nedával, ta měla přijít až dnes. Val bude po celém 

katastru obce. 

J. Peták, st.: říkáte, že to je navezená zemina, jaká zemina, je to skládka? Vzdálenost od mého 

domu na hranu je cca 41 metrů, já za domem odpad nechci. Další problém - val má být 20 m 

široký, tam se to nevejde, to je až na hranu plynofikační stanice. Kde se ta zemina vezme, kdo ji 

bude vozit na takovou vzdálenost?  

Odpověď starosty: bude to normální výkopek, ani stavební suť ani pneumatiky, jsem stavař a 

skládkovat není kde, zemina se vezme třeba, když se bude kopat metro. Náklaďák je tady za čtvrt 

hodiny. 

J. Peták, st.: mám enormní problém s hlukem z dálnice, bydlím v nejzatíženější oblasti z R6. Na 

stávající situaci, když vám ukáži obrázek z mého okna v patře, kde hluk je nejvyšší, je stávající 

protihluková stěna nízká a ta druhá hluk odráží. Val je výhled budoucnosti možná 10 až 20 let. Po 

dohodě se starostou a místostarostou jsme chtěli navrhnout zvýšení protihlukové stěny. Je 

objednáno přímo u mě v domě měření hluku, které proběhlo již v r. 2002. Tehdy byl jednosměrný 

provoz a bylo naměřeno v oknech 46,7 dB v noci o 3 dB pod normu, ale nezjistíte způsob měření. 

Zemina se někde vzít musí, myslím, že výhodnější na zastínění by bylo větší množství stromů. 

Odpověď arch. Manina:  ze strany Braškova a Valdeku na úbočí budou stromy, které budou vyšší. 

Připomínky k valu budou věcí dalších projektů, konkrétní věci se zatím neřešily. 

V. Chalupa: nedovedu si představit, když vidím v sále zhruba 8 lidí, kteří bojovali proti pyrolýzní 

lince ve Velké Dobré, tak odsouhlasí skládku 40 metrů od domu…. 

M. Chalupová: dotaz k oplocení hřiště, jestli výstavba bude v plánu příštího roku?  

Odpověď starosty: oplocení se musí udělat do konce příštího roku, jinak by nám propadly peníze. 

K. Dolejšová se nedomluvila s dodavatelem, asi byl drahý a hledá se další. 

M. Chalupová: poslední týden v květnu budeme pořádat pro děti 3-denní okresní závody. Děti spí 

ve stanech na hřišti,  muselo by se přeložit. V dolní části stojí voda, na druhé straně hřiště za 

brankou k dálnici je louka, jestli by nešlo zjistit, komu patří. 

Odpověď starosty:  dodavatel přijde s harmonogramem. Zjistíme majitele louky a požádáme o 

povolení, musíme ale po sobě uklidit. 

 

Další dotazy nebyly vzneseny. 
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K bodu 7) USNESENÍ A ZÁVĚR 

Návrh usnesení přečetla předsedkyně návrhové komise ing. M. Randáková.    

Připomínky ani návrhy na doplnění nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s předloženým návrhem usnesení? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

Zasedání bylo ukončeno v 18,05 hodin. 

 

 

Usnesení 

7. zasedání Zastupitelstva obce Braškov, konaného dne 21. prosince 2015 na OÚ Braškov 
 

Zastupitelstvo obce po projednání: 

a) bere na vědomí 

 informaci o plnění usnesení 6. zasedání zastupitelstva 

 

b) souhlasí 

1) S odpisovým plánem pro rok 2016 a návrhem na vyřazení drobného majetku 

v pořizovací ceně  75.837,50 Kč 

2) S výběrem zhotovitele a uzavřením smlouvy o dílo se spol. s r.o. Transportservices na 

akci „Revitalizace rybníka Braškov“ za cenu 984.557,64 Kč vč. DPH 

3) S uzavřením smlouvy na TDI na akci „Revitalizace rybníka Braškov“ s ing. Janem 

Rysem za cenu 24.200,-- Kč vč. DPH 

4) S uzavřením smlouvy na údržbu veřejné zeleně na rok 2016-2018 s Bc. Janem 

Novotným za cenu 352.465,-- Kč ročně. 

5) S uzavřením smlouvy s TJ Sokol Braškov o výpůjčce sportovního areálu J. Valeše do r. 

2022 

6) S přijetím finančního daru a uzavřením darovací smlouvy se spol. s r.o. Stavimat ve 

výši 5.000,-- Kč 

7) S oceněním pozemků, komunikace a veř. osvětlení U Hřiště reprodukční pořizovací 

cenou  

8) S návrhem studie protihlukového valu mezi obcí Braškov a silnicí R/6 

9) S pořízením el. časomíry na fotbalové hřiště podle cenové nabídky za 76.680,-- Kč 

10) Se zapojením obce do pilotního projektu „Zvýšení kvality osvětlení průjezdních úseků 

silnic“ 

11) S uzavřením veřejnoprávních smluv č. 1, 2 a 3 o poskytnutí dotace TJ Sokol Braškov 

na celoroční provoz ve výši 120 tis. Kč, 20 tis. Kč a 205 tis. Kč 

12) S uzavřením veřejnoprávní smlouvy č. 4 o dotaci SDH Braškov ve výši 175.000,-- Kč 

13) S uzavřením smlouvy o dotaci se Středočeským krajem na výdaje jednotky SDH v roce 

2015 ve výši 63.085,-- Kč 

 

c) schvaluje 

1) Změnu č. 5 rozpočtu obce na rok 2015 

2) Rozpočet obce na rok 2016  

3) Rozpočtový výhled na rok 2017 – 2019 

4) Smlouvu o bezúplatném převodu vlastnictví z majetku ČR-Ministerstva vnitra ze dne 

27.1.2015 pro jednotku SDH v účetní hodnotě 257.878,44 Kč 
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d) revokuje  

 Bod b-2) usnesení 6. zasedání ZO ze dne 30.9.2015 a souhlasí s přijetím daru od PKB a.s. 

ve výši 1 mil. Kč na kulturní, společenské, ekologické a podobné potřeby 

 

 

e) prohlašuje 

Vyhlášku č.2/2015, o poplatku za komunální odpad, za neplatnou, protože je v rozporu se 

zákonem, a nenabyla platnosti ani účinnosti 

 

f) pověřuje 

  starostu obce 

 podpisem dnes schválených a odsouhlasených smluv 

 

 

 

Ing. Vladimír D r á b 

 starosta 

 

 

Ověřovatelé 

Tomáš   V o t a v a 

 

Jiří   P e t á k 

 

Zapsala: Jarmila Hehejíková 

 


